
    

Referat af  bestyrelsesmøde / Byggemøde den. 

30-06-2025. 

Deltager: Jesper, Merete , Diana, Anne-Marie , 

Varmemester, Michael Madsen organisationen , 

Nicholas Lejerbo byg og Lærke fra Niras. 

Afbud: Benny , jan, Marianne. 

 

Helhedsplan 

Nicholas og Lærke gav en orientering om fremdrift i 

Helhedsplanen. Der er god fremdrift i projekt Helhedsplan 

2.0. Reduktion af omfang / omkostninger på Helhedsplanen. 

Der blev fremlagt nyt oplæg til beboerhus/vaskeri og 

varmemesterkontor. Byggeudvalget var positive. Lejerbo byg 

og Niras går videre med oplægget. Byggeudvalget får 

mulighed for at besøge en leverandør af ventilationsvinduer. 

Der udsendes en beboer info på Helhedsplanen 2,0-

juli/August. 

Tak til Nicholas og Lærke og Michael . 

Bestyrelsesmøde  

Nye Lukkede carporte: 

Alt er klart til infomøde og afstemning. 



Der skal findes en dato for infomøde i August. Jesper vender 

tilbage med dato. 

Flyttelejligheder. 

Der er afholdt en række møder med leverandør og der 

strammes væsentligt op på deres tilsyn og opfølgning af deres 

håndværker. Ejendomskontoret bruger stadig rigtig meget tid 

på deres opfølgning og priskontrol. 

Legepladser: 

Det undersøges om der kan tilføjes en hængebro til 

legepladsen ved fodboldbane. 

Faldeunderlag opdateres ift. Legepladsrapport. 

Sommerferie. 

Bestyrelsen holder sommerferie. Næste beboeråbent bliver 

Mandag d 1-9-2025. 

Ejendomskontoret er lukket d,4,11,18 juli. 

Varmemesteren kan træffes på tlf.36783595 mellem kl08-08.30 

på ovenstående datoer. 

Der er ikke aftenkontortid d. 07-07 samt den 04-08-2025. 

RIGTIG GOD SOMMER . 

 
 
Venlig hilsen  
Jesper Backhausen 


